
Zápisnica 
zo zasadnutia Komisie Mestského zastupiteľstva v Nitre pre mládež, školstvo 

a vzdelávanie zo dňa 10.apríla 2024 

 

 

Miesto zasadnutia: Mestský úrad, Štefánikova trieda 60, Nitra 

 

Prítomní: podľa prezenčnej listiny 

Ospravedlnení: 5  

Neospravedlnení: 0 

Prizvaní / hostia: PaedDr. Mária Orságová 

 

 

Program:  
 

1. Otvorenie  

2. Informatívna správa o stave projektu Planet Youth – doplnené údaje (Mgr. Špoták, PaedDr.  

    Orságová) 

3. Informatívna správa o zriadení Elokovaného pracoviska Párovská 40, Nitra ako súčasť  

    Materskej školy, Párovská 36, Nitra  

4. Rôzne 

5. Diskusia 

6. Záver 

 

Zasadnutie komisie viedla: RNDr. Marta Rácová  – predsedníčka komisie.  

 

  

Priebeh zasadnutia: 

 

  

K bodu 1/ 

Otvorenie 
Predsedníčka komisie RNDr. Marta Rácová otvorila zasadnutie Komisie Mestského 

zastupiteľstva v Nitre pre mládež, školstvo a vzdelávanie (ďalej len „komisie“). Privítala 

prítomných a oboznámila ich s návrhom programu. Nikto nemal námietky.  

 

V úvode informovala, že sa uskutočnilo druhé stretnutie s obyvateľmi Párovských Hájov na 

základe  Uznesenia č.426/2023 – MZ zo dňa 19.10.2023. Bol to podnet pani poslankyne Ing. 

Královej, PhD. na opätovné uskutočnenie stretnutia, nakoľko bolo prezentované, že neboli 

obyvatelia dostatočne informovaní o stretnutí, ktoré sa uskutočnilo 28.11.2023 a z toho 

dôvodu tam bolo málo účastníkov. Predmetom stretnutia bolo opätovné zisťovanie záujmu 

obyvateľov tejto lokality o zriadenie materskej školy v prípade dostatočného počtu detí na 

zabezpečenie prevádzky v súlade s platnou legislatívou. Pani poslankyňa rozniesla 180 

pozvánok, prišli len dvaja rodičia – záujemcovia o materskú školu. Ukázalo sa, že nie je tu 

záujem o materskú školu, rodičia uprednostňujú plnoorganizovanú materskú školu, ktorá je 

v blízkosti ich pracoviska v meste. Tieto dve stretnutia s obyvateľmi potvrdili, že nie je 

v súčasnosti v tejto mestskej časti záujem o zriadenie materskej školy a týmto môžeme 

považovať Uznesenie č. 426/2023-MZ za splnené. 

 

 



K bodu 2/  

Informatívna správa o stave projektu Planet Youth – doplnené údaje (Mgr. Špoták, 

PaedDr. Orságová) 

RNDr. Rácová – uviedla do problematiky – na poslednom zasadnutí komisie bol materiál 

predložený, ale komisia ho žiadala doplniť z dôvodu väčšej informovanosti. 

Mgr. Špoták – dodal, že podklady z odboru ekonomiky a rozpočtu dostal len včera, preto 

predkladá doplnené údaje až teraz (Príloha č.1). Materiál obsahuje výdavky na realizáciu 

programu Planet Youth v rokoch 2022 - 2023. Prezentoval jednotlivé položky v tabuľke a ich 

zdroje financovania – MŠVVaM SR, UNICEF, ERASMUS+, Mesto Nitra – celková suma 

výdavkov v tomto uvedenom období  bola 29 100 €, z toho Mesto uhradilo 5 220 €. Budeme 

sa snažiť to financovať z externých zdrojov v rámci výziev. 

 

Členovia komisie prerokovávali jednotlivé prioritné oblasti, aktivity, opatrenia - zaoberali sa 

finančným krytím, resp. dávali návrhy.  

 

RNDr. Rácová – vyjadrila spokojnosť, že Mesto hradilo len časť výdavkov v tomto období 

a nie celú sumu. Výška požadovaných finančných nákladov na realizáciu opatrení z minulej 

komisie bola okolo 373 tisíc €, je to vysoká čiastka, tak treba vybrať priority z akčného plánu. 

Mgr. Špoták – predložil akčný plán vypracovaný na základe požiadaviek škôl (Príloha č.2)  

a vyčíslených finančných nákladov, opatrenia by sa mali prijať od septembra 2024, teraz 

zostávajú už len 3 mesiace do konca školského roka. Akčný plán obsahuje 7 prioritných 

oblastí – Škola, Voľnočasové aktivity, Komunita, Rovesníci, Rodina, Zdravie, Mesto. 

PaedDr. Orságová – doplnila, že pripomienkovali metodiku financovania podporných 

opatrení, tak nevieme, ako to dopadne. 

RNDr. Rácová – podotkla, že v Prioritnej oblasti Škola je navrhované opatrenie v podobe 13 

zamestnancov školského podporného tímu za všetky školy  – teda jeden na každú školu – je 

podľa nej nedostatočné.  

Mgr. Halajová – súhlasila s týmto opatrením, ale bolo by vhodné začať s tým až od septembra 

2024, lebo zamestnávanie zamestnancov na 2, resp. 4 mesiace je problematické a tam sú aj 

prázdniny 2 mesiace, keď žiaci nie sú v škole. 

RNDr. Rácová – navrhla, že je potrebné špecifikovať, o akého zamestnanca má záujem škola 

a potom s ním uzatvoriť zmluvu na 10 mesiacov od septembra 2024. Ďalšia téma sa týka 

podpory školských areálov a správcovstvo. 

PaedDr. Orságová – doplnila, že nie každá škola potrebuje správcov školských areálov – 

napríklad je už toto vyriešené v ZŠ Tulipánová a v ZŠ kráľa Svätopluka. V aktivite Klub 

triednych učiteľov by bolo vzdelávanie poskytované RCPU. Uviedla, že prvé opatrenie by 

stálo 104 tisíc €, zriadenie miestnosti 9 tisíc €, správcovia areálov 40 tisíc € - spolu okolo 150 

tisíc €. 

RNDr. Rácová – zopakovala, že priamo na opatrenia škôl by išlo asi 150 tisíc €. Pri aktivite 

zriadiť bezpečný priestor a centrum stretávania sa mládeže v OC Promenáda ju zaujímalo 

stanovisko základných škôl, či to má zmysel tam zriadiť – 35 400 € pôjde na zariadenie a 14 

tisíc na prevádzku priestorov. Kde je záruka, že tam mladí ľudia pôjdu? Je tam  možnosť, že 

by sa tam to centrum zariadilo a robili sa nejaké akcie tam. 

Mgr. Špoták – vysvetlil, že je to miesto stretávania sa mladých ľudí. V našom prípade by sa 

tam vytvorilo nízkoprahové centrum združenia STORM.  

Mgr. Halajová – podotkla, že tým, že bola na komisii 20.3., tak vie o tomto opatrení bližšie, 

ale ostatní to nemusia pochopiť. Tiež zdôraznila, že STORM vie pracovať s touto komunitou. 

Mgr. Pauličková – doplnila, že v meste Nitra máme prvé skúsenosti  z IPčka, ktoré okrem 

iného vytvára aj priestor pre mladých ľudí – sú to skúsenosti pozitívne, je záujem o využitie 



takejto  možnosti a vytvára sa tak pre mladých ľudí určitá „ponuka“, priestor pre stretávanie 

sa. 

PaedDr. Orságová – uviedla, že takéto niečo je aj v Bratislave v OC Avion. 

p. Turba – informoval sa, či sa jedná o vonkajšie alebo vnútorné priestory OC Promenáda 

a prečo sa všade spomína spolupráca len so združením STORM? Prečo len táto jedna 

organizácia, lebo niekto sa môže orientovať na šport, niekto na kultúru, mohla by sa zapojiť aj 

kultúra, sociálne. 

Mgr. Špoták – vysvetlil, že máme akčný plán, oni majú nizkoprahové centrum už vytvorené 

a vedie tiež získať peniaze.  

RNDr. Rácová – prešla na Prioritnú oblasť Komunita – na sociálnej komisii vznikla 

myšlienka, aby sa v budove na Lomnickej ulici vytvoril priestor pre viacero využití – odbor 

školstva by tam mal vytvorené dve triedy jaslí, bol by tam vytvorený komunitný bazár, tretia 

časť by slúžila na stretávanie seniorov. Aká je teda vízia Mesta s využitím budovy na 

Lomnickej? 

Mgr. Špoták – priblížil situáciu z roku 2020, keď boli plány Mesta  s touto budovou - vytvoriť 

tam centrum pre rôzne skupiny obyvateľov. Sú tam 4 budovy na 4 činnosti – jedna budova by 

patrila odboru školstva, jedna pre seniorov, jedna pre miestne komunity a jedna pre mládež 

a mládežnícky parlament – toto bol pôvodný plán. Teraz je plán zriadiť priestory pre 

komunity, bazár, školstvo a seniori. Teda by to mohlo byť multigeneračné centrum. 

V rozpočte je určených na projektovú dokumentáciu 40 tisíc €, momentálne to stojí na 

definovaní účelu.  

RNDr. Rácová – zdôraznila, že je dôležité, aby sa veci pohli dopredu, aby bola budova 

využitá. Pred niekoľkými rokmi urobil Službyt odhad na opravu tejto budovy vo výške 350 

tisíc €. Teraz by sa mali vyjadriť už odborníci k tomu. Prejdime k Prioritnej oblasti Rovesníci. 

PaedDr. Orságová – upozornila, že by sa nemal používať pojem buddy, je to starostlivosť 

a pomoc starších mladším, preto navrhuje používať iný termín. 

Mgr. Pauličková – uviedla, že je to filozofia vrstovníckej podpory, tzv. peer skupiny, kedy 

starší žiaci poskytujú podporu mladším. Je to filozofia v praxi štandardne a dlhodobo 

uplatňovaná, na uvedenom princípe CPaP na viacerých školách realizovalo napr. program 

CHIPS. 

RNDr. Rácová – navrhla prejsť na ďalšiu oblasť Rodina – je tam plánovaných 5 tisíc € a na 

aktivity 4 tisíc €, ale nemalo by to ísť zo zdrojov Mesta. 

Mgr. Špoták – informoval o príručke  pre rodičov, ktorú spracoval írsky partner, je 

prispôsobená našim pomerom a preložená, je zaujímavá a pošle ju všetkým členom komisie. 

RNDr. Rácová – podotkla, že by takéto mali robiť naši odborníci a nevie si predstaviť, že by 

sa táto príručka dávala všetkým našim žiakom, aby to malo svoj zmysel – máme vyše 7 tisíc 

žiakov. Malo by to byť šité na mieru a pre naše školy. 

Mgr. Špoták – navrhol, že by sa to mohlo distribuovať v školách cez EduPage rodičom, cez 

odbor propagácie by sa to pripravilo pre rodičov budúcich prvákov. Pôsobí to prakticky, 

v nákladoch je zahrnutá grafika a tlač.  

Mgr. Halajová – priblížila svoju spoluprácu s rodičmi – budú s rodičmi organizovať aktivity 

pre deti – má tam aktívnych rodičov. Podľa skúseností zo zápisu aj v súčasnosti však niektorí 

rodičia nemajú záujem o spoluprácu. 

RNDr. Rácová – zdôraznila starostlivosť o duševné zdravie  detí, niečo chystá v tejto oblasti 

aj ministerstvo školstva. 

Mgr. Halajová – nie je v tomto optimistická, podľa svojich skúseností si školy musia pomôcť 

samy. 

Mgr. Pauličková – doplnila, že VÚDPaP rozbieha projekt zameraný na podporu duševného 

zdravia, pripravuje mnohé aktivity a vzdelávania. 



PaedDr. Orságová – informovala, že v rámci pracovnej skupiny na ministerstve školstva 

presadila aj tému duševného zdravia.  

Mgr. Halajová – upozornila, že učitelia sa málo dozvedia zo školských webinárov o tejto 

téme, ale celkovo je veľký tlak na učiteľov a majú toho veľa. 

Mgr. Špoták – vrátil sa k materiálu a uviedol aktivitu Kampaň na tému duševného zdravia – 

cieľom je téma duševného zdravia, spolupráca s UKF a katedrou marketingu. 

RNDr. Rácová – zdôraznila,   že   takto   podrobne    by   mal   tento  akčný plán riaditeľ školy 

prerokovať so svojim kolektívom.  

PaedDr. Orságová – uviedla, že bude ešte o tomto s riaditeľmi diskutovať. 

 

Na návrh pani predsedníčky komisia prijala uznesenie o prerokovaní materiálu: 

 

Komisia Mestského zastupiteľstva v Nitre pre mládež, školstvo a vzdelávanie  p r e r 

o k o v a l a  Informatívnu správu o stave projektu Planet Youth uznesením č. 9/2024 – 

KMŠaV. 

Hlasovanie za navrhnuté uznesenie - za: 8,   proti: 0,   zdržal sa: 0 

 

RNDr. Rácová – doplnila ďalší postup – teraz pri tejto okresanej sume vo výške približne 235 

tisíc € je potrebné to prejsť poslaneckými klubmi, tá suma by aj mohla byť reálna, ale bude 

potrebné prebrať to ešte aj so sociálnou komisiou – tam to prezentovať a aspoň niečo 

presadiť. Nemá problém podporiť a presadzovať záujmy škôl  v rámci Prioritnej oblasti 

Škola. Zároveň sa poďakovala za prácu na tomto projekte a konkrétne na materiáli. 

 

 

K bodu 3/ 

Informatívna správa o zriadení Elokovaného pracoviska Párovská 40, Nitra ako súčasť  

Materskej školy, Párovská 36, Nitra  

PaedDr. Orságová – predložila materiál (Príloha č.3) o zaradení Elokovaného pracoviska 

Párovská 40, Nitra ako súčasti Materskej školy, Párovská 36, Nitra do Siete škôl a školských 

zariadení Slovenskej republiky a jeho následným zriadením – najneskôr do 31.8.2024. Týmto 

bude mať Materská škola, Párovská 36, Nitra zvýšenú kapacitu približne o 34 deti.  

RNDr. Rácová – vyzdvihla kvalitu predloženého materiálu – je veľmi dobre pripravený, 

obsahuje všetky potrebné informácie. 

Komisia prijala k materiálu uznesenie: 

Komisia Mestského zastupiteľstva v Nitre pre mládež, školstvo a vzdelávanie  p r e r 

o k o v a l a  Informatívnu správu o zriadení Elokovaného pracoviska Párovská 40, Nitra ako 

súčasť Materskej školy, Párovská 36, Nitra a uznesením č. 10/2024 – KMŠaV  o d p o r ú č a   

Odboru školstva, mládeže a športu Mestského úradu v Nitre  p r i p r a v i ť  podklady 

k zaradeniu Elokovaného pracoviska Párovská 40, Nitra ako súčasť Materskej školy, 

Párovská 36, Nitra do Siete škôl a školských zariadení Slovenskej republiky. 

Hlasovanie za navrhnuté uznesenie - za: 8,   proti: 0,   zdržal sa: 0 

 

 

K bodu 4/  

Rôzne 

 

1. RNDr. Rácová – informovala o žiadosti OZ Za dobrý život, ktorá bola doručená Odboru 

školstva, mládeže a športu MsÚ v Nitre, o vydanie súhlasu so zriadením súkromnej materskej 

školy v mestskej časti Kynek (Príloha č.4). Uviedla, že žiadosť nie je postačujúca, chýbajú 



bližšie informácie – podrobný popis zámeru atď.. Vie len toľko, že občianske združenie má 

prenajaté nejaké pozemky od mesta v tejto lokalite. 

Mgr. Špoták – uviedol, že podľa informácií zo zverejnených materiálov na webovom sídle 

mesta bol v mestskej rade predložený nejaký materiál OZ Za dobrý život o prenájme. 

p. Turba – doplnil, že asi pred 4 až 6 rokmi to mali na rokovaní výboru mestskej časti, teraz sa 

vraj čaká na nejaké rokovania s Mestom. 

RNDr. Rácová – navrhla vzhľadom na neúplnosť žiadosti nevyhovieť požiadavke o vydanie 

súhlasu. 

 

Následne komisia prijala uznesenie: 

 

Komisia Mestského zastupiteľstva v Nitre pre mládež, školstvo a vzdelávanie  p r e r 

o k o v a l a  žiadosť OZ Za dobrý život o vydanie súhlasu so zriadením súkromnej materskej 

školy v mestskej časti Kynek a uznesením č.11/2024 – KMŠaV  o d p o r ú č a   Odboru 

školstva, mládeže a športu Mestského úradu v Nitre  n e v y h o v i e ť  žiadosti OZ Za dobrý 

život o vydanie súhlasu so zriadením súkromnej materskej školy v mestskej časti Kynek  

a  v y d a ť   nesúhlasné stanovisko. 

Hlasovanie za navrhnuté uznesenie - za: 8,   proti: 0,   zdržal sa: 0 

 

2. RNDr. Rácová – predložila žiadosť HK Nitra, s. r. o. o vyjadrenie k možnosti otvorenia 

nových športových tried v ďalších základných školách v zriaďovateľskej pôsobnosti Mesta 

(Príloha č.5), nakoľko v Základnej škole, Nábrežie mládeže 5, Nitra, kde sú zriadené 

športové triedy zamerané na hokej, už nepostačuje kapacita, ale záujem rodičov o umiestnenie 

dieťaťa v hokejovej triede je stúpajúci. Uviedla, že je to vysoko odborná záležitosť a odbor 

školstva musí vypracovať odborný posudok – či sú na to podmienky priestorové, personálne, 

či má záujem o to niektorá škola a podobne. 

PaedDr. Orságová – uviedla, že ona navrhla predložiť žiadosť na prerokovanie v komisii. 

Máme na dvoch školách 3 športové triedy – hokej, futbal, atletiku. Mala stretnutie 

s hokejistami – už minulý rok mali problém. Má informáciu, že Stavbár ako atletický klub 

končí, máme však veľa atlétov a veľa hokejistov. Deti chcú športovať, hrať. Máme dve 

možnosti – pridať ďalšiu triedu na dve športové školy alebo vytvoriť ešte športovú triedu na 

ZŠ Škultétyho, keby sme získali hokejovú halu na Klokočine do majetku mesta. Iniciovala 

stretnutie na ZŠ Tulipánová ohľadom tejto témy – bude sa tam otvárať nový pavilón, kde 

bude 7 nových tried, pokiaľ by išlo o jednu triedu, pani riaditeľka by ju vedela poskytnúť.  

 

Mgr. Hlavatý, PhD. sa ospravedlnil zo zasadnutia komisie. 

 

RNDr. Rácová – podotkla, že teraz len jednu triedu a potom aký bude vývoj? Zopakovala, že 

odbor školstva musí vypracovať a predložiť návrh zriadenia ďalších športových tried v našich 

školách. S halou na Klokočine to nie je jednoduché, lebo prenájom haly stojí 150 tisíc €. 

Takže musí prísť materiál a teraz sa nemôžeme vyjadriť k žiadosti, lebo nemáme podklady. 

PaedDr. Orságová – doplnila, že len teraz v pondelok bolo to stretnutie na ZŠ Tulipánová. 

Nevieme ten materiál rýchlo urobiť – toto je len informácia pre komisiu.  

RNDr. Rácová – uviedla, že by sme mali presadzovať systémové riešenia a dala návrh na 

uznesenie.  

Mgr. Podoba – podotkol, že podporíme akýkoľvek návrh, ktorý bude priechodný.  

 

Komisia Mestského zastupiteľstva v Nitre pre mládež, školstvo a vzdelávanie  p r e r 

o k o v a l a  žiadosť HK Nitra, s. r. o. o vyjadrenie k možnosti otvorenia nových športových 

tried v ďalších základných školách Mesta Nitry, uznesením č.12/2024 – KMŠaV  o d p o r ú 



č a   Odboru školstva, mládeže a športu Mestského úradu v Nitre  p r i p r a v i ť  návrh na 

zriadenie ďalších športových tried v základných školách v zriaďovateľskej pôsobnosti Mesta 

Nitry a predložiť ho na rokovanie komisie. 

Hlasovanie za navrhnuté uznesenie - za: 7,   proti: 0,   zdržal sa: 0  

 

3. PaedDr. Orságová – predložila komisii materiál – stav obsadenosti školských bytov 

(Príloha č.6). Uviedla, že sa bude riešiť školský byt v správe ZŠ Benkova. 

Materiál vzala komisia na vedomie. 

 

4. RNDr. Rácová – informovala o situácii po zistení záujmu o zriadenie materskej školy 

v mestskej časti Kynek. Bolo by potrebné spoločne nájsť riešenie a stretnúť sa v zložení - 

predsedníčka komisie školstva, predseda výboru predmetnej mestskej časti, vedúca odboru 

školstva, poslankyňa za túto mestskú časť doc. PhDr. Welnitzová, PhD. a nájsť nejaké 

spoločné riešenie, aby sme mohli vyhovieť občanom. Vyžiadala si pôdorys kultúrneho domu, 

priestory tam sú, ale kultúra s tým nesúhlasí, aby tam bola aj materská škola. Keďže od 

1.9.2024 je to nereálne, mohli by tieto deti chodiť do materskej školy zriadenej v Párovských 

Hájoch, treba tam však investovať. Je otázne, či budú rodičia čakať, lebo najbližšie dva roky 

tam materská škola nebude. Preto sa musia pripraviť návrhy na riešenie tejto situácie. 

 

 

K bodu 5/ 

Diskusia 

 

PaedDr. Orságová – informovala členov komisie, že od 8.4. do 12.4.2024 sa uskutočňuje 

v základných školách zápis do 1.ročníka. 

Mgr. Halajová – podotkla, že bude problém umiestniť deti, lebo rodičia ich zapisujú aj na viac 

základných škôl. 

PaedDr. Orságová – doplnila, že musíme prijať aj deti z Ukrajiny.  

Mgr. Halajová – uviedla, že sa  dohodli s PaedDr. Fraňovou, PhD. - len tie deti prijmú, ktoré 

prejdú cez COMIN.  

 

RNDr. Rácová – informovala, že ju oslovila riaditeľka Súkromnej základnej školy pre žiakov 

s narušenou komunikačnou schopnosťou PaedDr. Držíková, ktorej škola sídli v prenajatých 

priestoroch Mesta. Na budove už niekoľko rokov zateká strecha a je v tej budove jedna 

miestnosť, v ktorej sa niekedy stretávajú dôchodcovia, ale v dopoludňajších hodinách. Táto 

miestnosť by mohla slúžiť škole, ale nie je možné sa s touto skupinou seniorov dohodnúť. 

Mali by sme nejako tejto pani riaditeľke pomôcť, lebo na deťoch by nám malo záležať. 

PaedDr. Orságová – uviedla, že táto škola sa presťahovala do našich priestorov, kde predtým 

sídlilo centrum voľného času. Sľúbila nám, že prijme naše deti s poruchami autistického 

spektra, my sme je rozšírili priestory, ale sľub nebol dodržaný. Správcom budovy je Službyt. 

RNDr. Rácová – upozornila, že o školu je veľký záujem, nakoľko stúpa počet detí 

s poruchami komunikácie, ročne však môže prijať len 24 detí a tie potrebujú kvalitnú 

starostlivosť. 

p. Turba – doplnil informácie, nakoľko pozná tú situáciu – od 10.00 h do 11.00 h tam každú 

stredu býva stretnutie seniorov a raz do mesiaca je tam zasadnutie výboru mestskej časti a to 

popoludní. 

RNDr. Rácová – podotkla, že je tam tá miestnosť, kde by mohla byť trieda a tí dôchodcovia 

sa v nej stretávajú len na jednu hodinu raz do týždňa – mohlo by prísť nejakej dohode.  

Mgr. Halajová – informovala, že ZŠ s MŠ Na Hôrke stravuje túto školu, ale už to kapacitne 

nezvládajú – majú nedostatok pracovnej sily do kuchyne, požiadala aj pani riaditeľku 



Držíkovú o spoluprácu pri hľadaní zamestnancov do kuchyne, ale keď sa nepodarí nájsť, 

nebude môcť táto škola od nich odoberať stravu. Je to náročné vykryť personálom. 

RNDr. Rácová – skonštatovala, že keby tam bola pravidelná dlhodobá činnosť v tej 

miestnosti, ale takto je to nepochopiteľné, že sa nedá s nimi dohodnúť. Mohla by tam byť 

trieda a využiť ju na vyučovanie.  

 

 

K bodu 6/ 

Záver 

RNDr. Rácová  - poďakovala sa prítomným za účasť. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

........................................                                ...................................... 

PaedDr. Tatiana Vaňová, v. r.                                                    RNDr. Marta Rácová, v. r. 

       sekretár komisie                                                 predsedníčka komisie 



Uznesenie 
  

zo zasadnutia Komisie Mestského zastupiteľstva v Nitre pre mládež, školstvo 

a vzdelávanie zo dňa 10.4.2024  

 

 

Uznesenie č.9/2024 – KMŠaV 
   

K bodu:2/ 

 

Komisia Mestského zastupiteľstva v Nitre pre mládež, školstvo a vzdelávanie   

p r e r o k o v a l a   

Informatívnu správu o stave projektu Planet Youth.  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

  

 

  

.........................................                                ...................................... 

PaedDr. Tatiana Vaňová, v. r.                                                    RNDr. Marta Rácová, v. r. 

       sekretár komisie                                                 predsedníčka komisie  

 



Uznesenie 
  

zo zasadnutia Komisie Mestského zastupiteľstva v Nitre pre mládež, školstvo 

a vzdelávanie zo dňa 10.4.2024  

 

 

Uznesenie č.10/2024 – KMŠaV 
   

K bodu:3/ 

 

Komisia Mestského zastupiteľstva v Nitre pre mládež, školstvo a vzdelávanie   

p r e r o k o v a l a   

Informatívnu správu o zriadení Elokovaného pracoviska Párovská 40, Nitra ako súčasť 

Materskej školy, Párovská 36, Nitra 

o d p o r ú č a    

Odboru školstva, mládeže a športu Mestského úradu v Nitre   

p r i p r a v i ť   

podklady k zaradeniu Elokovaného pracoviska Párovská 40, Nitra ako súčasť 

Materskej školy, Párovská 36, Nitra do Siete škôl a školských zariadení Slovenskej 

republiky. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

  

 

  

.........................................                                ...................................... 

PaedDr. Tatiana Vaňová, v. r.                                                     RNDr. Marta Rácová, v. r. 

       sekretár komisie                                                 predsedníčka komisie  

 



Uznesenie 
  

zo zasadnutia Komisie Mestského zastupiteľstva v Nitre pre mládež, školstvo 

a vzdelávanie zo dňa 10.4.2024  

 

 

Uznesenie č.11/2024 – KMŠaV 
   

K bodu:4/ 

 

Komisia Mestského zastupiteľstva v Nitre pre mládež, školstvo a vzdelávanie   

p r e r o k o v a l a   

žiadosť OZ Za dobrý život o vydanie súhlasu so zriadením súkromnej materskej školy 

v mestskej časti Kynek 

o d p o r ú č a    

Odboru školstva, mládeže a športu Mestského úradu v Nitre   

n e v y h o v i e ť   

žiadosti OZ Za dobrý život o vydanie súhlasu so zriadením súkromnej materskej školy 

v mestskej časti Kynek a 

v y d a ť    

nesúhlasné stanovisko. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

  

 

  

.........................................                                ...................................... 

PaedDr. Tatiana Vaňová, v. r.                                                    RNDr. Marta Rácová, v. r. 

       sekretár komisie                                                 predsedníčka komisie  

 



Uznesenie 
  

zo zasadnutia Komisie Mestského zastupiteľstva v Nitre pre mládež, školstvo 

a vzdelávanie zo dňa 10.4.2024  

 

 

Uznesenie č.12/2024 – KMŠaV 
   

K bodu:4/ 

 

Komisia Mestského zastupiteľstva v Nitre pre mládež, školstvo a vzdelávanie   

p r e r o k o v a l a   

žiadosť HK Nitra, s. r. o. o vyjadrenie k možnosti otvorenia nových športových tried 

v ďalších základných školách Mesta Nitry 

o d p o r ú č a    

Odboru školstva, mládeže a športu Mestského úradu v Nitre   

p r i p r a v i ť  

návrh na zriadenie ďalších športových tried v základných školách v zriaďovateľskej 

pôsobnosti Mesta Nitry a predložiť ho na rokovanie komisie. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

  

 

  

.........................................                                ...................................... 

PaedDr. Tatiana Vaňová, v. r.                                                    RNDr. Marta Rácová, v. r. 

       sekretár komisie                                                 predsedníčka komisie 


